
ZÁPIS č. 10/2001 (122)
z jednání Akademického senátu VUT konaného dne 30. října 2001

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1

Přítomni: viz prezenční listina (celkem 16 senátorů)

Omluveni: Mohelník/FA, Kříž/FP, Jeřábek/FP

Hosté: rektor Vrbka, prorektoři Kazelle a Jančář, kvestor Pěnčík,
             předseda AS MU Doc. Kostroň,

ředitelé Bogdálek a Křivánek, Ing. Búřil

Pořadí bodů jednání AS VUT bylo upraveno na základě žádosti rektora Vrbky, který musel
dříve odejít ze zasedání a také s ohledem na vystoupení předsedy AS MU Doc. Kostroně.

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT
2. Předložení návrhů vnitřních předpisů FIT a předložení návrhů změn vnitřních předpisů

FEI
3. Informace rektora, prorektorů a kvestora
4. Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých škol
5. Informace ředitelů CVIS a CESA
6. Vystoupení předsedy Akademického senátu Masarykovy univerzity

Doc. PhDr. L. Kostroně, CSc.
7. Informace předsedů legislativní a ekonomické komise AS VUT
8. Předložení návrhů změn vnitřních předpisů VUT - Statut VUT, VJŘ AS VUT
9. Různé

Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT
K zápisu z minulého zasedání AS VUT nebyly vzneseny žádné připomínky.

Ad 2) Předložení návrhů vnitřních předpisů Fakulty informačních technologií VUT
         a předložení návrhů změn vnitřních předpisů FEI
Rektor Vrbka sdělil, že v případě kladného stanoviska Akreditační komise ke zřízení FIT
(jednání AK se uskuteční 31. 10. 2001) budou AS VUT rozeslány návrhy vnitřních předpisů
FIT - statutu, volebního a jednacího řádu AS, jednacího řádu VR a disciplinárního řádu pro
studenty. Současně bude AS VUT předložen návrh změn vnitřních předpisů FEI. Tyto změny
jsou pouze technického rázu a spočívají ve změně názvu fakulty (z „Fakulta elektrotechniky
a informatiky“ na „Fakulta elektrotechniky a komunikačních technologií“, resp. z FEI na
FEKT) a ve zrušení Ústavu informační a výpočetní techniky jako součásti fakulty.
Výše uvedené návrhy budou rozeslány tak, aby mohly být projednány a pokud možno
i schváleny na příštím zasedání AS VUT dne 27. 11. 2001.

Ad 3) Informace rektora, prorektorů a kvestora
� Rektor Vrbka
Rektor Vrbka předal přítomným senátorům materiály ze setkání rektorů na evropské
konferenci EUA konané ve dnech  28.  a  29. září 2001.
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DISKUSE:
� Doc. Mašek navrhl vzhledem k mezinárodní situaci přehodnotit volný přístup do areálů

VUT. Sdělil, že považuje situaci za velmi vážnou a doporučil v budoucnosti v rámci
rozpočtu VUT vyčlenit finanční prostředky k zabezpečení kontrolovaného přístupu osob.

� Dr. Popela požádal o informaci k průběhu výjezdního zasedání kolegia rektora. Rektor
přislíbil podat tuto informaci na příštím zasedání AS VUT.

� Prorektor Jančář
Prorektor Jančář informoval o přehledu podaných a přijatých grantů z VUT v roce 2000 a
2001. Přehled byl zpracován na základě údajů získaných z fakult a týká se pouze počtu
grantů, bez vztahu k jejich velikosti či kvalitě. Materiál bude Přílohou č. 1 k zápisu z dnešního
zasedání AS VUT.

� Prorektor Kazelle
Prorektor Kazelle informoval o přípravě opatření souvisejících s programem Socrates
Erasmus, která by se měla dotknout rozpočtu VUT na rok 2002. Při vyhodnocování programu
za léta 2000 a 2001 bylo zjištěno, že ve srovnání s ostatními univerzitami je tato aktivita na
VUT nedostačující. Plánované finanční prostředky nebyly vyčerpány, VUT vracelo asi 122
tis. Euro. Prorektor se domnívá, že tento problém je třeba řešit systémově, což se dotkne
oblasti personální, finanční a organizační. Konkrétní návrhy budou projednány na úrovni
vedení VUT, fakult a následně s nimi bude AS VUT seznámen.

DISKUSE:
� Doc. Münsterová sdělila, že na základě zkušeností doporučuje věnovat větší pozornost

informovanosti fakult. Z informací od účastníků stáží také vyplývá, že na zahraničních
vysokých školách se učitelé nemusí zabývat organizačním zabezpečením těchto akcí.
Doporučila proto zvýšit pozornost specializovanému servisu.

� Prorektor Kazelle sdělil, že problém se netýká pouze organizačních záležitostí, servisu
a částečně peněz, ale naprosto nezastupitelnou roli mají učitelé - navazování odborných
kontaktů, příprava projektů, diplomových prací, semestrálních projektů, atd.

� Doc. Novotný jako dlouholetý oborový koordinátor programu Socrates Erasmus na
Ústavu antropologie MU sdělil ze svých organizačních zkušeností, že nejvíce práce je na
začátku, daleko méně, když je vše již zaběhlé.

� J. Švec jménem studentské komory AS VUT podpořil návrh prorektora Kazelle. Nová
struktura studentských organizací na VUT počítá s tím, že bude vytvořena pracovní
skupina, která se bude zabývat zahraničními aktivitami studentů.

� Doc. Podroužek vznesl dotaz, zda jsou zveřejňovány výsledky účastníků. Prorektor
Kazelle odpověděl, že na zahraničním oddělení je evidence o účastnících projektu
Socrates, ale konkrétní výsledky mobilit jsou známy na fakultách.

� Mgr. Božek doporučil  systémové změny projednat na fakultách s příslušnými proděkany
a se jmenovanými koordinátory. Zde se dají získat zkušenosti, na základě kterých bude
možno udělat systémové změny.

� Kvestor Pěnčík
� Kvestor Pěnčík informoval o navýšení rozpočtu příštího roku o 2 mld. Kč a o způsobu

přidělování těchto prostředků vysokým školám. Asi 1,1 mld. Kč půjde na vzdělávací
činnost, 900 mil. Kč na rozvojové programy (mobilita učitelů a studentů), doktorské
studijní programy, havárie, apod.  Dá se očekávat, že v dalších letech budou finanční
prostředky přidělovány ne podle počtu studentů, ale podle studijních programů, které
budou vysoké školy poskytovat.
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� V příštím roce bude vyhlášen program obnovy přístrojového vybavení a bude posílen
havarijní fond. Na poradě s tajemníky fakult bude dán pokyn k přípravě podkladů.

� Dne 12. 11. 2001 bude zasedat Správní rada VUT, na jejímž programu budou záležitosti
týkající se zřízení FIT, projednání výsledků NKÚ a informace o jednání ve věci výměny
pozemků - projednání žádosti o schválení kompenzační smlouvy mezi VUT a Statutárním
m. Brnem.

� Kvestor upozornil, že v návaznosti na tiskové sdělení MŠMT ČR ze dne 19. 10. 2001
(http://www.msmt.cz/cp1250/web/80/NKU.htm) je na WWW stránkách VUT (v aktualitách)
uveřejněno stanovisko VUT ke zprávě NKÚ (http://www.vutbr.cz/neprehlednete/aktuality/akt-
info/kontrola.htm).

DISKUSE:
� Doc. Münsterová potvrdila, že úmyslem MŠMT je přidělovat finanční prostředky ve velké

míře prostřednictvím rozvojových programů. Doporučila obrátit se na MŠMT se žádostí
o poskytnutí přesných propozic, na základě kterých budou předložené projekty
posuzovány. Rektor Vrbka sdělil, že tuto připomínku projedná s ředitelem odboru VŠ
MŠMT Ing. Benešem.

Ad 4) Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých škol
Doc. Münsterová informovala o průběhu jednání předsednictva RVŠ konaného dne 25. 10.
2001, kterého se zúčastnili také předsedové AS vysokých škol. V rámci projednávaného bodu
3. "Financování vysokých škol a příprava rozpočtu pro rok 2002" bylo přijato prohlášení RVŠ
(text prohlášení obdrželi všichni senátoři na dnešním zasedání AS VUT). Celé jednání RVŠ
bylo zajímavé a velmi náročné. Po skončení zasedání se uskutečnila tisková konference, které
se zúčastnilo asi 15 zástupců jednotlivých médií.
Následovala diskuse členů AS VUT k celému prohlášení předsednictva RVŠ a zejména k jeho
2. bodu. V souladu s tímto bodem senátoři doporučili, aby na VUT bylo zorganizováno
vzpomínkové shromáždění k připomenutí výročí 17. listopadu a k aktuální situaci ve vysokém
školství. Studenti souhlasili s tímto návrhem a přislíbili ujmout se spolu s vedením VUT
organizace této akce. Slavnostní shromáždění by se mělo uskutečnit v aule Q v areálu FSI Pod
Palackého vrchem ve středu 14. 11. 2001, čas konání bude upřesněn. Rektor Vrbka sdělil, že
bude vyhlášen rektorský půlden.
Pozn.: Bližší informace jsou uvedeny na adrese: http://www.skas.vutbr.cz/listopad

Ad 5) Informace ředitelů CVIS a CESA
� Ing. Křivánek - ředitel CVIS
Ředitel Křivánek informoval senátory o práci jednotlivých oddělení CVIS,  o nejzávažnějších
akcích uskutečněných v letošním roce a akcích plánovaných na rok příští. Při prezentaci
promítal Internetové stránky VUT, dostupné na adrese:
http://www.vutbr.cz/to.cs/CIS/struktura/index.phtml.
Dále informoval zejména o výstavbě optických tras v roce 2001 a vlastnictví optických sítí
VUT, přípravě projektu nové technologie - přechodu na Ethernet 1 Gigabit (2001/2002),
přípravě nového informačního systému pro oblast vědy a výzkumu a tvorbě modulu
"Student".

DISKUSE:
Dr. Popela poděkoval řediteli CVISu za jeho podrobné vystoupení. Požádal ho o konkretizaci
přednesené zprávy, její doplnění o chybějící fakta a číselné údaje (mimo jiné podrobnosti o
jednáních, pravomocích, zodpovědnostech a přesných termínech) a její vystavení v písemné

http://www.msmt.cz/cp1250/web/80/NKU.htm
http://www.vutbr.cz/neprehlednete/aktuality/akt-info/kontrola.htm
http://www.vutbr.cz/neprehlednete/aktuality/akt-info/kontrola.htm
http://www.skas.vutbr.cz/listopad
http://www.vutbr.cz/to.cs/CIS/struktura/index.phtml
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formě na ředitelem často citovaných www stránkách CVISu. Vyslovil názor, že její
zveřejnění pro akademickou obec může přispět k vyjasnění řady otázek a nedorozumění.
Ředitel s názorem souhlasil a zveřejnění doplněné zprávy přislíbil. Pan kvestor upozornil, že
některé údaje o externích jednáních nemohou být zveřejněny pro jejich důvěrnost. Dr. Popela
přečetl několik otázek z celé řady vznesených zástupci akademické obce na zasedání AS FSI,
které byl jím pověřen položit. Zdůraznil, že uvedené otázky jsou důležité zejména s ohledem
na tvorbu rozpočtu CVISu v příštím období a že je pro AS důležité být informován o
rentabilitě prostředků vložených do tvorby informačních systémů a o spokojenosti uživatelů,
kteří svými pedagogickými a vědeckými výkony tyto finanční prostředky přinášejí. Otázky se
týkaly zejména technických záležitostí CVIS souvisejících s vývojem informačního systému
Brutis (tj. otázky o existenci písemných podkladů pro analýzu a vývoj systému, o existující
dokumentaci výběru řešení, o dosavadních a budoucích finančních nákladech, o formě
současného řešení a jeho perspektivách v dalších oblastech). Předseda AS Doc. Zbořil a
kvestor Pěnčík navrhli pro urychlení odpovědět na otázky zástupců AO FSI písemně. Otázky i
odpovědi budou Přílohou č. 2 k zápisu z dnešního zasedání. Ředitel CVIS přislíbil otázky
zodpovědět.
Doc. Münsterová upozornila na nejasnosti v pohledu na vývoj informačního systému ze
strany CVIS a FSI. Doporučila, aby obě strany vstoupily v jednání, které by konstruktivně
řešilo sporné body za přítomnosti zástupců FSI v AS VUT. Dr. Popela zdůraznil, že současná
situace si žádá jednání CVIS s AS FSI. Ředitel CVIS s odkazem na svoji ochotu jednat
a informovat (vyjádřenou i v citovaném zápise z kolegia rektora) takové jednání uvítal a na
jednání s AS FSI přislíbil účast společně se za CVIS přítomným Ing. Búřilem.
Dr. Kábelová vznesla dotaz na pracovní úvazky zaměstnanců CVIS a důvod zavádění nového
knihovnického systému. Na obě otázky odpověděl opět kvestor Pěnčík. Sdělil, že všichni
zaměstnanci CVIS mají plné úvazky, k zavádění nového knihovnického systému uvedl, že
technologie postoupily tak rychle dopředu, že současný systém je již zcela nevyhovující.
Podobnou záležitostí se bude muset v nejbližší době zabývat velká většina vysokých škol.
Doc. Podroužek vznesl dotaz, proč jsou zápisy z kolegia rektora uveřejněny na WWW
stránkách FEI a ne na stránkách VUT. Ing. Křivánek odpověděl, že CVIS uveřejňuje
informace na základě požadavků vedení VUT.
Dále se Doc. Podroužek otázal, proč není možné na neobsazená místa na CVIS zabezpečit
specializované odborníky. Ing. Búřil sdělil, že VUT nemá finanční prostředky na jejich
zaplacení.

� PaedDr. Bogdálek - ředitel CESA
Ředitel Bogdálek úvodem předal senátorům tištěný materiál "Sportovní program 2001 -
2002", dále přednesl stručný referát týkající se činnosti CESA a na závěr informoval o
spolupráci CESA se sportovním klubem VSK VUT v Brně. Studenti v rámci klubu realizují
své sportovní aktivity mimo studijní programy - sportovní soutěže, reprezentační akce, atd.
V rámci klubu jsou do tělovýchovy a sportu zapojeni také zaměstnanci VUT. Klub je
samostatné občanské sdružení, které je pod kontrolou ředitele CESA. Nezanedbatelná jsou i
jeho finanční zdroje, které jsou získávány z prostředků města, ČSTV a dalších organizací.
Klub VSK VUT  v letošním roce získal asi 400 tis. Kč, tyto peníze jsou čerpány na podporu
sportování studentů, vybavení a dalších činností CESA v rámci VUT.

DISKUSE:
Mgr. Božek vznesl dotaz, jaký je vztah VSK VUT vůči VUT v Brně, zda existují smluvní
vztahy, zda VSK má stanovy, jakým způsobem je personálně obsazen, jak je technicky
vybaven, atd. Dr. Bogdálek sdělil, že vztah VSK a VUT je dán smlouvou mezi VUT a VSK,
stanovy VSK jsou přílohou této smlouvy. Finanční prostředky VSK jsou získávány z různých
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projektů, účetnictví je průhledné a podle zmíněné smlouvy má kvestor právo kontrolovat
hospodaření VSK.
Mgr. Božek požádal kvestora o předložení kopie podepsané smlouvy AS VUT (bude Přílohou
č. 3 k zápisu z dnešního zasedání AS VUT).
Následovala další diskuse členů AS VUT s ředitelem Bogdálkem, ve které postupně
vystoupili Doc. Podroužek, Dr. Kábelová, Doc. Münsterová, Dr. Popela a Doc. Zbořil.
Diskuse se týkala zejména počtu zapojených studentů a učitelů, způsobu hrazení mezd
učitelů, využívání tělocvičen, organizace a úhrad zahraničních zájezdů. Na dotaz, zda je
možno srovnat nákladovost provozu Správy tělovýchovných zařízení s provozem CESA,
odpověděl Dr. Bogdálek, že provoz CESA je dle jeho názoru levnější. Tuto skutečnost
potvrdil pan kvestor. Na závěr AS VUT požádal ředitele Bogdálka o zpracování rozborů  -
porovnání, kolik akademických pracovníků a kolik ostatních zaměstnanců využívá služeb
CESA (materiál v elektronické formě bude zaslán na adresu cardova@ro.vutbr.cz).

Ad 6) Vystoupení předsedy Akademického senátu Masarykovy univerzity
     Doc. PhDr. Lubomíra Kostroně, CSc.

Předseda AS MU Doc. Kostroň úvodem sdělil přítomným, že na den 14. 11. 2001, 14:00
hodin je svoláno shromáždění akademické obce Masarykovy univerzity, které se bude konat
v aule Právnické fakulty MU. Kromě vzpomínkového obřadu bude projednávána současná
situace ve financování vysokých škol a další rozvoj MU.
Bezprostředním impulsem Doc. Kostroně k oslovení senátorů VUT je jeho pocit, že vysoké
školy jsou odtaženy od reality a že by měly věnovat zvýšenou pozornost mravně etické
výchově. Vysoké školy jako vzdělávací instituce by měly vychovávat a učit studenty nejen
věcem odborným, ale také je formovat po stránce etické. K tomuto názoru ho přivedly
události, které se odehrály v USA dne 11. září. Navrhl senátorům, aby zvážili možnou formu
výuky, např. prostřednictvím přednášek nebo seminářů v rámci CEVAPO nebo
prostřednictvím spolupráce  s Filozofickou fakultou MU.
Přál by si, aby senátoři hledali možnost zapojení managementu své VŠ k tomu, aby hledal
další cesty, jak prostřednictvím pro studenty důvěryhodných osobností přednášet mravní a
etickou výchovu. Domnívá se, že v tomto vysoké školy hodně dluží společnosti. Na závěr
Doc. Kostroň pozval přítomné k účasti na shromáždění AO MU dne 14. 11. 2001.
Členové AS VUT souhlasili s názorem Doc. Kostroně, vyslovili mu podporu a poděkovali za
jeho podnětné vystoupení. Předseda Studentské komory AS VUT pozval Doc. Kostroně na
celostátní studentskou konferenci konanou ve dnech 6. a 7. 12. 2001.

Ad 7) Informace předsedů legislativní a ekonomické komise AS VUT
� Ekonomická komise AS VUT
Předseda EK Doc. Podroužek informoval o jednání ekonomické komise, které se uskutečnilo
před dnešním zasedáním AS VUT. Ekonomická komise projednávala:
� Věcný návrh zákona o školném… (poslanec Matějů) - vzhledem k tomu, že předsednictvo

RVŠ již projednalo připomínky k tomuto návrhu na zasedání dne 25. 10. 2001, byl
položen dotaz, zda RVŠ bude přijímat ještě dodatečně další připomínky. Doc. Zbořil
sdělil, že připomínky AS VUT z minulého zasedání sdělil osobně na jednání
předsednictva. Tyto připomínky však již nebyly přijaty, neboť RVŠ projednávala předem
zpracovanou písemnou zprávu. Dne 25. 10. večer se Doc. Zbořil také zúčastnil zasedání
podvýboru pro vědu a vysoké školy, na kterém obdržel od poslance Matějů novou verzi
návrhu zákona o školném, která obsahuje řadu úprav.

mailto:cardova@ro.vutbr.cz
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Následovala diskuse členů AS VUT, ve které senátoři zvažovali, zda připomínkovat návrh
poslance Matějů nebo vyslovit nesouhlas se zavedením školného. J. Švec sdělil, že
Studentská komora za současných podmínek kategoricky nesouhlasí se zavedením
školného. Doc. Podroužek navrhl uplatňovat připomínky s vírou v korektní jednání při
schvalování předloženého návrhu. Mgr. Božek navrhl zabývat se touto otázkou také na
slavnostním shromáždění v rámci oslav 17. listopadu.
Doc. Münsterová sdělila, že RVŠ vzala na vědomí zprávu Doc. Pidry o došlých
připomínkách členů RVŠ k Základním principům věcného návrhu zákona o školném
a souhlasila s jejich předáním autorovi návrhu s tím, že v průvodním dopise bude
zdůrazněno, že odeslání těchto připomínek neznamená vyslovení podpory
připravovanému věcnému návrhu zákona.
Nová verze návrhu ze dne 25. 10. 2001 bude rozeslána všem členům AS VUT v
elektronické formě, je také uvedena na WWW stránkách na adrese: http://www.skolne.cz.
Připomínky k tomuto materiálu mohou být zasílány na adresu cardova@ro.vutbr.cz  a po
projednání budou zaslány prostřednictvím RVŠ (Doc. Pidra nebo Doc. Vlček)
předkladateli návrhu.

� Pravidla pro zakládání právnických osob - EK AS VUT neobdržela k návrhu předpisu od
členů AS VUT žádné připomínky. Doc. Podroužek seznámil senátory s připomínkami
vznesenými na dnešním zasedání ekonomické komise, dále následovala diskuse Doc.
Podroužka s kvestorem. Senátoři požádali předsedu EK, aby z časových důvodů zaslal
připomínky kvestorovi v písemné formě. Dne 12. 11. bude návrh předpisu projednán na
Správní radě VUT, která bude seznámena také s připomínkami EK a LK AS VUT a dne
20. 11. 2001 v 8:00 hodin se uskuteční společné zasedání ekonomické a legislativní
komise AS VUT s kvestorem, na kterém budou projednány všechny vznesené
připomínky. S dalšími body programu projednávanými na ekonomické komisi nebyl AS
VUT z časových důvodů seznámen, zápis z tohoto jednání bude rozeslán všem členům AS
VUT.

� Legislativní komise AS VUT
Jednání LK AS VUT se uskutečnilo dnes před zasedáním AS VUT. Vzhledem k tomu, že se
předseda LK Mgr. Božek omluvil z dalšího jednání AS VUT, bylo projednání tohoto bodu
přesunuto na příští zasedání AS VUT.

Ad 8) Projednávání návrhů změn vnitřních předpisů VUT- Statut VUT, VJŘ AS VUT
Návrhy změn Statutu VUT budou rozeslány všem členům AS VUT do konce tohoto týdne.
Návrh změny VJŘ AS VUT předložil předseda SK J. Švec na zasedání v tištěné formě.
Připomínky je možné zasílat na adresu cardova@ro.vutbr.cz do pondělí 19. 11. 2001, aby mohly
být projednány na zasedání LK AS VUT dne 20. 11. 2001 a následně na zasedání AS VUT
dne 27. 11. 2001.

Ad 9) Různé
� Předseda AS Doc. Zbořil požádal členy AS VUT o vyjádření, zda senát přijme veřejné

prohlášení k aktuální situaci ve financování vysokých škol. Následovala diskuse, ve které
senátoři podpořili prohlášení rektorů brněnských VŠ, prohlášení předsedů AS brněnských
VŠ a prohlášení předsednictva RVŠ a rozhodli se, že AS VUT se nebude připojovat
k prohlášení jiných škol nebo jejich fakult a že vzhledem k aktuální situaci nebude
vydávat ani samostatné prohlášení. AS VUT však bude bedlivě sledovat průběh dalších
jednání a pokud by se situace změnila k horšímu, znovu se k problematice financování

http://www.skolne.cz/
mailto:cardova@ro.vutbr.cz
mailto:cardova@ro.vurbr.cz
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vysokých škol vrátí a veřejné prohlášení vydá. Toto stanovisko AS VUT bylo
odsouhlaseno hlasováním s jednomyslným výsledkem.

� Dr. Popela seznámil senátory s připravovaným materiálem, jehož zpracováním byl
pověřen na mimořádném zasedání AS VUT dne 23. 10. 2001 (porovnání údajů ze
statistických ročenek od roku 1993, které by vypovídaly o tom, kolik % hrubého
domácího produktu se dávalo do kapitoly školství a tělovýchovy, kolik % z těchto
prostředků šlo do školství a kolik % z těchto prostředků šlo do kapitoly vysokého
školství). Prozatím se mu nepodařilo získat všechny podklady, proto není materiál úplný.
Po dopracování bude materiál Přílohou č. 4 k zápisu z dnešního zasedání.

� Doc. Zbořil upozornil, že zasedání AS VUT se nezúčastňují noví zástupci z FaVU
a FAST.

� Doc. Podroužek sdělil, že pokud na zasedání Akreditační komise dne 31. 10. bude
schváleno zřízení FIT, bude nutné na příštím zasedání AS VUT vyhlásit volby do AS
VUT na FIT a doplňovací volby do AS VUT na FEKT.

� Doc. Zbořil informoval členy AS o dopisu Prof. Stránského, předsedy Výboru FR VŠ, ve
kterém Prof. Stránský žádá o písemnou odpověď na tři otázky týkající se vypsání
výběrového řízení na rok 2002“:
1. Jaké nové tématické okruhy navrhujete pro příští vyhlášení výběrového řízení?
2. Jak upravit, upřesnit či doplnit zadání stávajících tématických okruhů?
3. Který z tématických okruhů či podokruhů navrhujete vyřadit a proč?

Na položené otázky budou zpracovávány odpovědi společně za celé VUT. Členové AS VUT
mohou své připomínky k těmto otázkám zaslat do 19. 11. 2001 paní Cardové. Kopie dopisu
Prof. Stránského je přílohou č. 5 tohoto zápisu.

PŘÍŠTÍ ZASEDÁNÍ AS VUT SE BUDE KONAT V ÚTERÝ DNE 27. LISTOPADU  2001  V 9:00 HODIN
V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1

                      Jaroslav Švec, v. r.         Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r.
předseda Studentské komory AS VUT v Brně                           předseda AS VUT v Brně

Zapsala: Jarmila Cardová

PŘÍLOHY:
1. Přehled podaných a přijatých grantů z VUT v roce 2000 a 2001
2. Otázky zástupců AO FSI týkající se CVIS a odpovědi kvestora
3. Kopie platné smlouvy uzavřené mezi VUT v Brně a VSK VUT v Brně
4. Přehled údajů o financování vysokých škol
5. Kopie dopisu předsedy Výboru Fondu rozvoje VŠ


